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وزیر خارجه جدید آمریکا حرف  های پمپئو را تکرار می  کند 
اصلاح  طلبان شنیدند احیای برجام و رفع تحریم  ها!
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سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشته گزارش تیتر 1 خود را به بزک وزیر امور خارجه دولت جدید آمریکا پرداخت و ضمن سانسور 
اظهارات وی درباره مذاکرات موشکی و منطقه ای نوشت که »او قرار است مسیر بازگشت آمریکا به برجام و لغو تحریم  علیه 

ایران را هموار کند«! 
این روزنامه اصلاح طلب همچنین نوشت: »دو سال و نیم بعد از خروج ایالات متحده آمریکا از برجام، آنتوني بلینکن 
همراه با تیمي از دیپلمات هایي که پیش از این در مذاکراتي که به توافق هســته اي ایران با 6 قدرت جهاني منتهي شــد 
حضور داشتند، قرار است مسیر بازگشت امریکا به برجام و لغو تحریم هاي آمریکا علیه ایران را هموار کنند.. آنچه مشخص 
اســت بلینکن و دیگر مقام هاي منصوب دولت جدید امریکا در حوزه سیاست خارجي، با خروج از برجام و اتخاذ سیاست 
فشار حداکثري در قبال ایران از سوي دولت پیشین مخالفند، اما اینکه تا چه اندازه مي توانند با ابتکار عمل در این زمینه، 

سیاست گذشته را تغییر دهند، هنوز محل تردید است. «
گفتنی است آنتونی بلینکن وزیر امور خارجه جدید آمریکا یکی از طراحان و حامیان تحریم های ضدایرانی است. بلینکن 
معتقد است که تحریم های ضدایرانی باید تا زمانی که توافق گسترده تر و طولانی تر با تهران امضا نشده، همچنان ادامه یابد. او 
درباره برجام به صراحت گفته: »برجام باید در همین موضوع هسته ای اصلاح شود و محدودیت های بیشتری بر ایران اعمال 
شود. همچنین برجام باید حوزه وسیع تر از هسته ای را شامل شود و به منطقه و موشکی نیز تسری پیدا کند. علاوه بر این، 

ایران باید نخست به تعهدات برجامی خود بازگردد و پس از آن آمریکا چنین کاری خواهد کرد«.
در چنین شرایطی جریان رسانه ای طیف اصلاح طلب یا همان شبکه همکار غرب در داخل ایران ضمن سانسور مواضع 

ضدایرانی و وقیحانه وی درباره برجام مدعی شده است که وی قرار است مسیر رفع تحریم ها را هموار کند. 
مدعیان اصلاحات که طی 7 ســال گذشــته همه مسائل اقتصادی کشور را به آمریکا و برجام گره زده و سفره مردم 
را هــر روز کوچک تــر از روز قبل کرده اند، این روزها بار دیگر در پی تغییرات در کاخ ســفید به مذاکره با دولت جدید 
آمریکا دخیل بسته و آینده اقتصاد کشور را در خسارت محض برجام جست وجو می کنند. این جریان سیاسی که هیچ 
برنامه ای برای برون رفت مشکلات کشور ندارند در تلاشند با ایجاد دوقطبی مخرب دیگری و دادن آدرس غلط کشور 

را وارد دور باطل تازه ای کنند.
عجیب نیست که نمی  بینید

روزنامه آفتاب یزد در سرمقاله شماره روز پنج شنبه ضمن تاختن به مجلس شورای اسلامی نوشته است: »مجلس فعلی 
الحمدلله در شعار هیچ چیز کم ندارد.]!![ شعارهای مختلف و متنوع این مجلس دل هر ناظر بی خبری)!( را آب می کند هر 

چند که کار به عمل می رسد از خروجی خبری نیست.]!![«
خروجی مجلس چه چیزهایی می تواند باشد؟ وقتی کار مجلس در حوزه قانونگذاری و نظارت است باید از آن انتظار 
چه خروجی داشته باشیم؟ نمایندگان مجلس در همین مدت قریب به هفت ماه هم کارهایی را انجام داده اند که با کارنامه 
4ساله مجلس قبلی )که اکثریت آن در اختیار دوستان و هم قبیله های آفتاب یزد و حامیان دولت بود( هماوردی می کند 

و بلکه درخشان تر است.
عجیب نیست که آفتاب یزد و اصلاح طلبان عزیمت نمایندگان مجلس را در همان شروع کارشان به منطقه غیزانیه 
برای برطرف کردن آب شــرب آنجا ندیدند، باز هم عجیب نیســت که دغدغه مجلس تازه تاسیس را در برطرف کردن 
مشکلات کارگران هفت تپه ندیدند، همچنین جای شگفتی نیست که اینها سفرهای نمایندگان به همراه رئیس مجلس 
به مناطق محروم خوزستان و سیستان و بلوچستان و جزیره قشم و رفتن قالیباف به میان مردم محله های محروم تهران 
و... ندیدند. حتی از این هم تعجب نمی کنیم که آنها سرعت دادن به لوایح ارسالی دولت را با نگاه منافع ملی برای رفع 
مشــکلات مردم و تصویب طرح هایی به منظور جبران بخشــی از خسارات وارد آمده به خانواده ها بر اثر ویروس کرونا و 
همچنین توجه و دقت این مجلس بر لایحه بودجه ارسالی دولت به منظور جلوگیری از تکرار تورم های افشارگسیخته 
امســال نمی بینند. دلیل تعجب نکردن هم این اســت که متاسفانه ســیاق اصلاح طلبان در تخریب رقیب با تمسک به 

بی اخلاقی امری مرسوم است. 
مغلطه مدعیان اصلاحات درباره برجام

قاسم محبعلی، دیپلمات سابق در یادداشتی در روزنامه آرمان نوشت: »به نظر نمي رسد بازگشت آمریکا به برجام دفعتا 
صورت بگیرد؛ بلکه از قبل هم قابل پیش بیني بود که این بازگشت موکول خواهد شد به اینکه از طریق دیپلماسي، مذاکراتي 
صورت بگیرد و دو طرف ایران و آمریکا، اقداماتي را که پیش تر انجام داده اند درارتباط با کاهش تعهدات و خروج از برجام، یا 
در زمان تعریف شده یا به تدریج برگردانند و بعد از این مرحله آمریکا به برجام بازگشته باشد و ایران هم به نقطه اي رسیده 

باشد که تعهدات خود را انجام داده باشد«.
این فعال مدعی اصلاحات در ادامه نوشت:»این انتظار که آمریکا به یکباره به برجام بازگردد و تحریم ها برداشته شود و 

بعد ایران تعهدات خود را انجام دهد مثل قضیه مرغ و تخم مرغ است«.
دولت روحانی در پاییز سال 94 تمامی تعهدات خود ذیل برجام را یکطرفه و شتابزده انجام داد. در ادامه قرار بود که 
اعضای 1+5 و از جمله آمریکا در دی 94 تعهدات خود را اجرا کنند. دولتمردان بر همین اساس تاکید کردند که در دی 

ماه 94 تمامی تحریم ها یکباره لغو خواهد شد و نه تعلیق.
اما آمریکا از اولین روز اجرای توافق در دولت اوباما و سپس در دولت ترامپ به هیچ عنوان به تعهدات خود عمل نکرد. 

آمریکا نه تنها تحریم ها را لغو نکرد بلکه دامنه آن را گسترده تر کرد. 
آمریکا در ادامه بدون هیچ هزینه ای از توافق خارج شد. حالا نویسنده یادداشت روزنامه آرمان با مغلطه درباره برجام 
مدعی شده است که »این انتظار که آمریکا به یکباره به برجام بازگردد و تحریم ها برداشته شود و بعد ایران تعهدات خود 

را انجام دهد مثل قضیه مرغ و تخم مرغ است«.
مسئله ایران، اکنون این نیست که آیا آمریکا به برجام باز می گردد یا بازنمی گردد. مسئله این است که آمریکا باید ابتدا 

تمامی تحریم های ایران را لغو کرده و سپس ایران به تعهدات کامل خود در برجام بازگردد. 
 FATF ارگان دولت: افزایش حجم صادرات ایران، بدون

روزنامه دولتی ایران در شماره روز پنج شنبه از افزایش صادرات نفتی و غیر نفتی کشور در برخی از بازارها خبر داد و 
تیتر زد: »موتور صادرات ایران روشن شد«

در این گزارش آمده است: »این هفته از نشست ستاد هماهنگی اقتصادی دولت خبر آمد که صادرات نفتی و غیرنفتی 
کشور روند رو به افزایشی را در پیش گرفته اما آمار و ارقام دقیقی در این خصوص ارائه نشد. حالا گزارش هایی از صادرات 
نفتی و غیرنفتی به گوش می رســد که این افزایش را در آیینه ارقام به نمایش می گذارد. برخی از این گزارش ها داخلی 
هستند و برخی نیز بین المللی و به زبان بازارهای جهانی. اما خلاصه این است که با وجود فشارهای تحریمی، درآمد ارزی 
کشور رو به افزایش و بهبود است و این مسئله خود را بزودی در شاخص های اقتصادی نیز نشان می دهد. اکنون با توجه 
به چشم انداز مثبت شکل گرفته در اقتصاد، انتظار می رود که نه تنها تورم و نرخ ارز در ماه های آینده کاهشی باشد بلکه 
رونق مجددا به بخش تولید بازگردد و اقتصاد کشور دوباره جان بگیرد. هرچند که کارشناسان نسبت به موانع موجود از 
جمله مسائل مربوط به اف ای تی اف هشدارهایی می دهند و نیاز است که مسئولان در جهت هموار کردن مسیر تجارت 

بین المللی گام هایی بردارند.«
ایران نوشت: »تازه ترین آمارها از آن حکایت دارد که با وجود اعمال محدودیت های کرونایی در روابط کشورها و همچنین 
فشــارهای حداکثری تحریم های آمریکا، حجم تجارت خارجی ایران با کشورهای جهان در 1۰ ماهه 99 به بیش از 1۲۲ 

میلیون و ۸۰۰ هزار تن به ارزش 5۸ میلیارد و 7۰۰ میلیون دلار بوده است.«
در ادامه این گزارش، روزنامه ایران عبارت »افزایش صادرات نفت ایران با وجود تحریم ها« را به عنوان میان تیتر انتخاب 
کرده و ذیل آن نوشته است: »همان طور که وزیر نفت در روزهای اخیر از افزایش شدید صادرات نفت ایران خبر داد، منابع 
خارجی نیز این مسئله را عنوان می کنند. به طوری که به اذعان سه شرکت رهیابی کننده محموله های نفتی ایران، صادرات 
نفت کشــورمان با وجود تحریم ها، پس از افزایش در ســه ماهه چهارم سال گذشته میلادی، در ماه ژانویه ۲۰۲1 در حال 
افزایش است. به گزارش رویترز، بر اساس برآورد سه شرکت، صادرات نفت ایران با وجود تحریم ها، پس از افزایش در سه 

ماهه چهارم سال گذشته میلادی، در ماه ژانویه ۲۰۲1 در حال افزایش است.«
گفتنی است، اصلاح طلبان ادعا می کنند که در صورت عدم تصویب لوایح مرتبط با FATF تجارت خارجی قفل می شود 
اما در شــرایطی که ایران در لیســت کذایی FATF قرار دارد و لوایح سی اف تی و پالرمو هم تصویب نشده است، به اذعان 

ارگان دولت صادرات نفتی و غیر نفتی کشور افزایش یافته است.
از این رو، همکاری با FATF است که موجب خودتحریمی، اعمال تحریم های بیشتر و در نتیجه مضیقه های مالی گسترده تر 

می شود اما عدم همکاری با کارگروه ویژه اقدام مالی، سبب گشایش در تجارت خارجی است.
 ،FATF باید یادآور شد که مارشال بیلینگزلی، دستیار بخش تامین مالی تروریسم وزارت خزانه داری آمریکا و رئیس سابق
در جلسه استماع کمیته امور خارجی مجلس نمایندگان آمریکا در پاسخ به سؤال نماینده کنگره آمریکا با این عنوان که 
ما چگونه باید فشارها بر حکومت و نهادهای مالی ایران را حفظ کنیم و اطمینان حاصل کنیم که آنها نتوانند شکاف هایی 
برای دور زدن تحریم ایجاد کنند؟ گفته بود: باید مصرانه از آنها بخواهیم قوانین مقابله با تامین مالی تروریسم و پولشویی 

لوایح مرتبط با FATF را در ایران تصویب کنند!
خوان زاراته، معاون ســابق مدیریت مبارزه با تروریســم و جرائم مالی در وزارت خزانه داری آمریکا نیز گفته بود: برای 

قراردادن ایران در تنگنا و سخت تر کردن شرایط برای این کشور، به حضور کامل FATF نیاز است.
کار گروه ویژه اقدام مالی )FATF( اسفند 97 با انتشار گزارشی صراحتاً اعلام کرد که اجرای مؤثر تحریم های مالی هدفمند 
و شناسایی مسیرهای ایران برای دور زدن تحریم را ذیل رسالت مقابله با  اشاعه تسلیحات کشتار جمعی خود تعریف کرده 

و با جدیت تمام در پی اجرای آن است.
غبارآلود کردن فضا برای پنهان کردن دلایل اصلی

روزنامه سازندگی در یادداشتی به قلم محمد عطریانفر عضو حزب کارگزاران به اظهارات اخیر روحانی و عصبانیت وی 
از قوه قضائیه در احضار وزیر ارتباطات پرداخت و نوشت: »در چند روز گذشته، جدال بر سر فیلترینگ شبکه های اجتماعی 

به حدی بغرنج شده که رویارویی دو قوه مجریه و قضائیه را به دنبال داشته است.«
در این مطلب آمده اســت: »من به رئیس جمهوری حق می دهم که به دلیل این بی توجهی ها و برخی کم 

سلیقگی ها در نهاد قضایی کشور فریادش بلند باشد و دغدغه مندانه اعتراض کند.«
لازم به یادآوری است که به زعم کارشناسان، احضار وزیر ارتباطات به دادسرا دلیل اصلی اعتراضات وحدت 
شکن روحانی نبوده است چه آنکه طی روزهای گذشته، بر اساس اعلام سخنگوی قوه قضائیه، »مهدی جهانگیری« 
برادر معاون اول رئیس جمهور به جرم »قاچاق حرفه ای ارز« محکوم شد. همچنین »پوری حسینی« رئیس پیشین 
سازمان خصوصی  سازی و از اعضای ارشد ستادهای انتخاباتی روحانی به 15 سال حبس محکوم شده است. حسین 
فریدون برادر رئیس جمهور نیز پیش از این به جرم فساد اقتصادی به 5 سال حبس و جریمه نقدی محکوم شد. 
همچنین علی اصغر پیوندی، رئیس سابق سازمان هلال احمر و از نزدیکان روحانی چندی پیش به اتهام اختلاس 
و تصرف غیرقانونی در اموال هلال  احمر به 1۲ سال حبس تعزیری، رد مال و پرداخت حدود 14۰ هزار یورو و 

انفصال دائم از خدمات دولتی محکوم شده است.

از طرف رهبر معظم انقلاب اسلامی انجام شد

احوالپرسی حجت الاسلام والمسلمین محمدی  گلپایگانی 
از آیت الله نظری خادم الشریعه

رئیــس  دفتر رهبر معظم انقــلاب، در پی کســالت آیت الله نظری 
خادم الشریعه جویای حال وی شد.

در پی کسالت آیت الله نظری خادم الشریعه و بستری شدن ایشان، حجت الاسلام 
والمسلمین محمدی  گلپایگانی از طرف رهبر معظم انقلاب اسلامی جویای حال این 
عالم پارسا شد و ضمن ابلاغ سلام رهبر انقلاب، برای سلامتی و بهبود ایشان دعا کرد.

آیت الله خاتمی:

اجلاس رسمی مجلس خبرگان رهبری
 4 اسفند برگزار می شود

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس خبرگان رهبری اعلام کرد که هشتمین 
اجلاس رسمی مجلس خبرگان رهبری در تاریخ 4 اسفند برگزار خواهد شد.
آیت الله سید احمد خاتمی، سخنگوی هیئت رئیسه مجلس خبرگان رهبری 
با اعلام خبر فوق، افزود: بر اســاس مصوبه جدید هیئت محترم رئیسه، اجلاس 
یک روزه مجلس خبرگان رهبری ان شــاءالله روز دوشــنبه 4 اســفند در تهران 

تشکیل می شود.
به گزارش فارس، وی خاطرنشان کرد: چنانچه به اطلاع اعضای محترم مجلس 
خبرگان رسیده است، نمایندگان معزز رأس ساعت ۸ صبح دوشنبه 4 اسفند در محل 

اجلاس)ساختمان سابق مجلس شورای اسلامی( حضور به هم رسانند.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع:

پروژه تولید بالگرد ملی صبا 
بخش اعظمی  از نیاز كشور را تامین می كند

مدیرعامل ســازمان صنایع هوایــی وزارت دفاع گفت: بالگرد 
صبا بالگرد توانمندی اســت که می تواند نیازهای کشور و همچنین 

کشورهای اسلامی و دوست را به بهترین شکل تامین کند.
به گزارش تسنیم، امیر خواجه فرد تولید بالگرد ملی صبا را  در راستای 
حمایت از تولید داخلی، اقتدار ملی و حرکت در مسیر تحقق اقتصاد مقاومتی 
دانســت و گفت: اجرای این پروژه زمینه ساز فعال شدن چرخ صنعت، ایجاد 
انگیــزش در تولید کنندگان و صنعتگران زنجیــره تأمین و بهبود وضعیت  

اشتغال خواهد شد.
وی با  اشاره به تاریخچه شرکت پنها در کشور، ادامه داد: سابقه شرکت 
پنها به پنجاه سال قبل برمی گردد و در این مدت این شرکت خدمات بسیار 

ارزشمند و مهمی  را در عرصه های مختلف ارائه داده است.
امیر خواجه فرد عنوان کرد: ایران بزرگ ترین ناوگان در منطقه و سومین 
ناوگان از لحاظ تعداد در سطح جهان بعد از ایالات متحده آمریکا و روسیه را 
دارد و شرکت پنها با تمام محدودیت ها و تحریم ها به خوبی توانسته پشتیبانی 
و تامین تجهیزات و باز آماده سازی این ناوگان گسترده و متنوع را انجام دهد.

 مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع، اظهار داشت: امروز اینجا 
جمع شده ایم تا یک بالگرد بومی  که مراحل مختلف تست خود را طی کرده 
است برای استفاده در ســازمان های مختلف سامان دهیم تا این توانمندی 

بتواند به نیاز کشور در حوزه بالگردی پاسخ مناسب دهد.
 امیر خواجه فرد با بیان اینکه همه ما برای شکل گیری آینده تولید، توسعه 
و به کارگیــری یک تولید داخلی نقش داریم، اضافــه کرد: همه ما از تولید 
صحبت می کنیم اما در هیچ صنعتی اگر خط تولید نداشته باشیم نمی توان 
به توسعه و پیشرفت پایدار دست یافت؛ تولید و به کارگیری تجهیرات هوایی 
مســئله ای اســت که همواره وجود دارد و بعد از تولید هم پشتیبانی و ارائه 

خدمات بسیار مهم و قابل توجه است.
وی حمایت قانونی و تامین بودجه را برای توسعه صنایع بالگردی بسیار 
مهم دانســت و گفت: با همکاری و پشــتیبانی و البته گسترش همکاری ها 
می توان چندین شــرکت دانش بنیان را کنار هم جمع کرد و تولید بالگرد و 
تجهیزات مورد نیاز را توســعه داد که این مهم به پشتیبانی دولت و مجلس 

شورای اسلامی نیاز دارد.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع با  اشاره به گستره سرزمینی 
و همچنین جغرافیا و آب و هوایی متنوع تصریح کرد: بالگرد یکی  از نیاز های 
اساســی ســازمان امداد و نجات و هلال احمر کشور اســت که با عملیاتی 
شدن پروژه تولید بالگرد ملی صبا بخش اعظمی از نیاز کشور تامین می شود.
  مدیرعامل ســازمان صنایع هوایی وزارت دفاع تحقیق را لازم توسعه 
پایدار دانست و گفت: امروز توانمندی تولید بالگرد در کشورما وجود دارد و 
با حمایت و پشتیبانی سازمان های متصدی می توانیم نیازمندی های کشور 
در ایــن خصوص را تامین کنیم، ما باید هلیکوپتــر امدادی و نجاتی را در 
کشور توسعه دهیم و بالگرد صبا بالگرد توانمندی است که می تواند نیازهای 
کشور و همچنین کشورهای اسلامی و دوست را به بهترین شکل تامین کند.
  گفتنی است آیین امضا میثاق نامه شورای راهبردی خط تولید بالگرد 
ملــی صبا ۲4۸ با حضور امیر خواجه فرد مدیرعامل ســازمان صنایع هوایی 
وزارت دفــاع، دکتر ســیروس وطن خواه مقدم رئیــس مرکز همکاری های 
تحول و پیشــرفت ریاست جمهوری، دکتر فریدون عباسی رئیس کمیسیون 
انرژی مجلس شــورای اسلامی، دکتر محمد ســرور رئیس اورژانس هوایی 
کشــور، آرش خدایی معاون استاندارد پرواز ســازمان هواپیمایی کشوری، 
دکتر منوچهر منطقی دبیر ســتاد توسعه فناوری های حوزه فضایی و حمل 
و نقل پیشرفته، امیر سرتیپ دوم خلبان مجتبی روحانی مدیرعامل شرکت 
پشــتیبانی و نوســازی بالگردهای ایران و جمعی از مسئولین کشوری در 

شرکت پنها برگزار شد.

درمکتب امام

به اسم اسلام
در هر جایی می خواهند یک نفوذی بکنند و یک افسادی بکنند به 
اسم اسلام و این خطر است برای نهضت شما. با اسم »اسلام« می خواهند 
این اسلام را در بین مردم خود مملکت، مشوّه نمایش بدهند، بد صورتش 
نمایش بدهند. این یک جرم بزرگی است که آنها مرتکب می شوند. ما 

هم اگر ساکت باشیم جرم است برای ما.
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قول قالیباف برای پیگیری مشکلات تولیدكنندگان
در بازدید سرزده از شهرک صنعتی شمس  آباد

اســلامی  شــورای  مجلس  رئیس 
در بازدید ســرزده از شــهرک صنعتی 
شمس آباد و گفت وگو با صنعتگران، قول 
پیگیری مشکلات و معضلات مطرح شده 

را داد.
رئیس مجلس شورای اســلامی در ادامه 
نظارت های میدانی خود به صورت ســرزده به 
شــهرک صنعتی شمس آباد در شهرستان ری 
رفت و از نزدیک در جریان مشکلات کارگران 

و تولیدکنندگان این شهرک قرار گرفت.
محمــد باقرقالیباف در ابتدای این نظارت 
میدانی به یک واحد تولیدی برش سنگ  تایل 
رفت کــه به دلیل خام فروشــی این محصول 
معدنی و بی توجهی به ارزش افزوده این صنعت 
و همچنین وجود شــبکه های رانتی صادرات 
سنگ خام به حالت نیمه تعطیل درآمده است. 
رئیس مجلس در دومین بازدید خود در شهرک 
صنعتی شمس آباد از کارخانۀ تولید پروفیل های 
پیشرفته درو پنجره بازدید کرد که یک بانک آن 
را به تعطیلی کشانده است. این واحد تولیدی از 
سال 9۲ با وجود پیشرفته ترین دستگاه ها بدون 

استفاده مانده و کارگران آن بیکار شده اند.
قالیباف در گفتگو بــا تولیدکنندگان این 
واحد تولیدی، برای اجرای قوانین تسهیل کننده 
بانکی تاکید کرد و از مصوبه کمیسیون تلفیق 
بــرای بخشــودگی جرائم تامیــن اجتماعی 
کارگاه هایی که ســطح اشــتغال خود را طی 
یکســال اخیر حفظ کرده باشــند، خبر داد. 
سومین بازدید رئیس مجلس از کارخانه فعال 
جهان کریستال بود که یکی از واحدهای فعال 
در صنعت تولید کریســتال در کشور است که 
محصول خــود را به ده ها کشــور دنیا صادر 
می کند. این کارخانه برای توســعۀ بخش های 
تولیدی و صادرات بیشتر محصولات با مشکل 
ترخیص مواد اولیه لازم و همچنین تســهیل 

فرایندهای تجاری و مبادلاتی روبروست.
قالیباف در پایــان این نظارت میدانی در 
جمــع صنعتگــران گفت که برای پیشــرفت 
تولید و اشتغال، حمایت از تولیدکننده و حذف 
قوانین زائد و دست وپاگیر در دستور کار مجلس 

یازدهم است.
رئیــس قوه مقننه تاکید کــرد که مجلس 
مصمم اســت تا با حضور در میدان و شــنیدن 
مشــکلات و مطالبــات واحدهــای تولیدی و 
کارگــران، موانع تولیــد کارگاه های کوچک و 
متوسط را حذف کند تا مقدمات کاهش بیکاری 
و رشد اقتصادی با فعالیت های همین کارگاه های 

تولیدی کوچک و متوسط فراهم شود.
قول پیگیری قالیباف

برای مشکلات صنعتگران
حسین توکلی کجانی معاون استاندار تهران 
و فرماندار ویژه شهرســتان ری در گفت وگو با 
فارس با اشــاره به حضور ســرزده محمد باقر 
قالیباف در شهرک صنعتی شمس آباد گفت: 
در طی ایــن بازدید، تعــدادی از صنعتگران 
عمده مشــکلات این شهرک صنعتی از جمله 
موضوعــات مربوط به مالیات بر ارزش افزوده، 
تقاطع غیر همســطح ورودی شــهرک، بیمه 
تأمیــن اجتماعی، مالیات کارگاه ها و شــبکه 

بانکی را در حضور رئیس مجلس مطرح کردند.
فرماندار ری ادامه داد: مهم ترین درخواست 
شرکت خدماتی شــهرک صنعتی شمس آباد 
این بود که درصــدی از مالیات ارزش افزوده 

به شهرک های صنعتی اختصاص داده شود.
توکلی بــا بیــان اینکه رئیــس مجلس 
درخصوص موضوعات مطرح شده قول پیگیری 
و همکاری داد، افزود: باتوجه به اینکه در حال 
حاضر قانون بودجه در مجلس در حال بررسی 
اســت و قانون مالیات بر ارزش افزوده مراحل 
پایانی را طی می کند، بازدید امروز می تواند در 

رفع این مشکلات مؤثر باشد.
وی در ادامه با اشاره به انواع معضلاتی که 
از سمت تهران به شهرری سرریز می شود، بیان 
کرد: در این بازدید از رئیس مجلس درخواست 
کردم درخصوص رفع معضلاتی که به واسطه 
پایتخــت بــودن تهران، به شــهرری تحمیل 
می شود در قوانین بودجه، برای این موضوعات 

بودجه ای درنظر گرفته شود.
معاون استاندار تهران در پایان خاطرنشان 
کرد: آقای قالیبــاف با تأکید بر رفع معضلات 
شــهرری، قول بررســی و پیگیری موضوعات 

مطرح شده را داد.
قالیباف: دولت در عمل به مصوبه مجلس 
لحظه ای درنگ نکرد/ دشــمن بداند مصمم به 

اجرای قانون راهبردی رفع تحریم ها هستیم
رئیــس مجلس گفت: با توجــه به قانون 

راهبردی رفع تحریم که در مجلس به تصویب 
رســید و زمانبندی اجرایــی آن درباره غنی 
سازی۲۰ درصد به سایت فردو آمدیم و وظیفه 
خودم می دانم از دولت عزیز تشکر کنم که در 
اجرای این قانون انصافاً  لحظه ای درنگ نکرد.

قالیباف در بازدید از فردو: 
دولت در عمل به مصوبه مجلس

لحظه ای درنگ نکرد
رئیس  مجلس شــورای اسلامی همچنین 
روز پنجشنبه )9 بهمن( از مجتمع غنی سازی 
شهید علی محمدی )فردو( بازدید کرد و گفت: 
بر اساس نظارت میدانی و نیز با توجه به قانون 
راهبردی رفع تحریم ها که در مجلس به تصویب 
رســید و زمانبندی اجرایــی آن درباره غنی 
سازی۲۰ درصد، به سایت فردو آمدیم و وظیفه 
خودم می دانم از طرف خودم و نمایندگان مردم 
از دولت عزیز تشکر کنم که در اجرای این قانون 
انصافاً  لحظه ای درنگ نکرد و هم در بیان و هم 
در عمل امروز شاهد بودم که مرحله به مرحله 

این کار را انجام دادند.
رئیس مجلس تصریح کرد: دشمن بداند ما 
مصمم به اجــرای قانون راهبردی رفع تحریم 
هستیم تا شــاهد رفع کامل تحریم ها باشیم. 
البته صنعت هسته ای در خنثی سازی تحریم 
که گام اصلی اســت به ما کمک می کند. وی 
افزود: همچنین بحث نصب ســانتریفیوژهای 
IR۲M  نیز مســیر خــودش را طی کرده و 

بخش هایــی از آن نصب و بخش های دیگر در 
حال انجام است لذا از همه متخصصان تلاشگر 

در این عرصه تقدیر می کنم.
قالیباف ادامه داد: مجلس شورای اسلامی 
با مصوبــه ای که در ارتباط بــا رفع تحریم ها 
داشت، نشــان داد برای طی شدن این مسیر 

مصمم است.
قالیباف گفت: تمام اقدامات در چارچوب 
برجام و مبتنی بر مواد 36 و 37 اســت؛ 5+1 
به تعهداتشان عمل نکردند لذا هیچ وظیفه ای 
نداریــم بــه تعهداتی که آنها عمــل نکردند، 

پایبند باشیم.
بــه گزارش فارس، وی خاطرنشــان کرد: 
در ایــن قانون پیش بینی شــده هر موقع آنها 
به تعهداتشــان عمل کنند و شاهد رفع عملی 
تمام تحریم ها، برطرف شدن مشکلات فروش 
نفت، محدودیت های بانکی، تجارت، واردات و 
صادرات باشیم، و این موارد به روال خودشان 
بازگردند، قانون به دولت اجازه می دهد گزارش 
آن را به مجلس شــورای اسلامی ارائه کند و 
در آن صورت مجددا بر اســاس مواد 36 و 37 

برجام به تعهدات مان عمل می کنیم.
قالیباف گفت: دشــمنان مطمئن باشــند 
که ما مصمم بر اجرای قانون مذکور هســتیم 
تا شــاهد رفع تحریم ها به طور کامل باشیم؛ 
صنعت هسته ای کمک می کند گام مهمی در 

جهت خنثی سازی تحریم ها برداریم.

قم خبرنگار کیهان:
روی کار  به  اشــاره  با  قم  امام جمعه 
آمدن رئیس جمهور  جدید آمریکا گفت: 
ادامه خواهد  بایدن راه و روش ترامپ را 
داد و حتی از اهرم های فشاری که ترامپ 
علیه ایران تمهید کرده بود، چشم نخواهد 

پوشید.  
آیت الله سید محمد سعیدی در خطبه های 
نماز جمعــه قم که با حضور گســترده مردم 
انقلابی این شهر و با رعایت  دستورالعمل های 
ضدکرونایی در مصلی قدس برگزار شد، گفت: 
نظام اســتکباری آمریکا یک نظام واحد است 
و با عوض شــدن اشخاص و دولت ها، شاخصه 
اســتکباری و شیطانی آن عوض نمی شود. آنها 

خوی ســلطه گری دارند و در این مسیر از هر 
حربه ای برای نیل به مقصود بهره خواهند برد.
وی اظهار داشت: مقاومت ملت ما به رهبری 
حضرت امام)ره( و ســپس رهبر معظم انقلاب 
و همراهی ســتایش برانگیز مردم، مانع سلطه 
مستکبرین شده است و همین شاخص مقاومت 
دلیل ایــن همه کینه جویی و دشــمنی نظام 

استکباری علیه ایران و ملت رشید آن است.
تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( 
تصریح کرد: آمریکای دوران ترامپ تلاش کرد 
با راه انداختن فشــار حداکثری و  تبلیغ وقوع 
جنگ، ملت ایران را تســلیم زیاده خواهی خود 
کنــد اما با تدابیر رهبــری و بیان قاطع جمله 
تاریخی »مذاکره نمی کنیم جنگ نمی شــود« 

راهبرد مکارانه آنها خنثی شــد و دولت جدید 
آمریکا در پی ادامه همان مسیر البته با رفتاری 
متفاوت از ترامپ و به قول خودشان هوشمندانه 

خواهد بود.
وی بــا بیان اینکه راهــکار خنثی نمودن 
فشار هوشــمندانه، مقاومت هوشمندانه است، 
تصریح کرد: دشــمن از ابتــدا تا امروز همواره 
در پی اســتفاده از تفرق و تشتت میان مردم 
و مســئولین و گروه های مختلف سیاسی بوده 
است و از سوی دیگر به نفوذی های خود دلبسته 
اســت تا مقاومــت مردم را بشــکند، بنابراین 
حفظ انســجام و اتحاد ملی حول محور ولایت 
خنثی کننده  فشارهای هوشمندانه دشمن است 
و البته مسئولین نیز با قطع امید از دشمنان و 

قول و قرارهای دروغین آنها که دیگر بر همگان 
ثابت شده  اســت و با استفاده از ظرفیت های 
داخل کشور به ملت عزیز و مقاوم خدمت کنند.

خطیب جمعه قم در آغاز خطبه ها با اشاره 
به سالروز بازگشت پیروزمندانه امام خمینی)ره( 
به کشور و آغاز دهه فجر انقلاب  گفت: با توجه 
به شیوع کرونا و مقابله با این بیماری، برنامه های 
دهه فجر و روز ۲۲ بهمن متفاوت از سال های 
قبل برگزار می شود، لذا تقاضا می کنم و استدعا 
دارم برای حفظ سلامتی خود و سایرین تا قطع 
زنجیره این ویروس، حفظ دســتورالعمل های 

بهداشتی را در اولویت قرار دهید.
وی در پایان از زحمات کادر بهداشــت و 

درمان تقدیر کرد.

امام جمعه قم:

حفظ انسجام و اتحاد ملی حول محور ولایت
 خنثی كننده فشارهای هوشمندانه دشمن است

بقیه از صفحه 2
دونالد ترامپ، رئیس جمهور سابق آمریکا و دیگر مقامات دولت وی نیز در سال های 
گذشته به صراحت اعلام کردند که ایران روح برجام را نقض کرده و باید در توانایی موشکی 

و اقدامات منطقه ای خود تجدیدنظر کند.
رهبر معظم انقلاب- ۲۸ مهر 95- فرمودند:»این همان چیزی است که من بارها و 
بارها می گفتم؛ هم به مسئولین در جلسات خصوصی گفتم، هم در جلسات عمومیِ اینجا 
گفتم که ]خیال می کنید اگر[ شما در قبال مسئله هسته ای عقب نشینی کنید، مسئله 
شما با آمریکا تمام می شود؟ نه آقا، قضیّه موشک پیش می آید ]که[ چرا موشک دارید؛ 
از قضیّه موشک مأیوس بشوند، قضیّه مقاومت پیش می آید که چرا شما از حزب الله، از 
حماس، از فلسطین حمایت می کنید؛ این قضیّه را اگر حل کردید، عقب نشینی کردید، 
یک قضیّه دیگر پیش می آید، ]مثلاً[ قضیّه حقوق بشر پیش می آید؛ قضیّه حقوق بشر را 
اگر حلّ  و فصل کردید و گفتید خیلی خب، ما در حقوق بشر طبق معیارهای شما عمل 
می کنیم، قضیّه دخالت دین در دستگاه دولت ]پیش می آید[؛ مگر ول می کنند شما را؟ 
حضور یک نظام در یک کشــوری با این وســعت، با این جمعیّت، با این امکانات را -که 

اینها استثنائی است- ]نمی توانند تحمّل کنند[.«.
حالا مقامات دولت بایدن، مواضع ضدایرانی دولت ترامپ را مو به مو تکرار کردند و 
این اظهارات ضدایرانی و گستاخانه، بار دیگر آب پاکی را روی دست خوش خیال ها ریخت.
طیف مدعی اصلاحات در سال های اخیر بدون اشاره به متن بسیار ضعیف برجام و 
سانسور بی عملی دولت در اجرای ۲۸ شرط ابلاغی و همچنین با بزک عهدشکنی آمریکا 
و اروپا، مدعی بود که منتقدان برجام در داخل ایران، نگذاشــتند که این توافق به لغو 

تحریم ها منجر شود.
این طیف مدعی بودند که دموکرات های آمریکایی مشــتاق لغو تحریم های ایرانی 
هســتند و این منتقدان داخلی هستند که اجازه این کار را نمی دهند. اما حالا با تکرار 
مواضع ضدایرانی ترامپ و پمپئو توسط بایدن و بلینکن، تشت رسوایی این جماعت بار 

دیگر از بام افتاد. 

وزیر خارجه جدید آمریکا مواضع برجامی ترامپ را تکرار کرد
آب پاكی روی دست خوش خیال ها
با اعلام مواضع برجامی دولت بایدن

رئیس مرکز پژوهش های مجلس گفت: 
آمریکایی ها باید همــه تعهدات خود را به 
شکل ملموس انجام دهند و خسارت های ما 

را پرداخت کنند.
علیرضا زاکانی با اشاره به مشکلات پیش روی 
رئیس جمهور جدید آمریکا و برخی تعبیرها مبنی بر 
مذاکره دوباره درباره برجام اظهار داشت: مشکلات 
موجود در کشــور باید مبتنی بر توانمندی های 
کشــور حل شود و تلاش برای بهره مندی از تمام 

ظرفیت های داخلی باشد.
زاکانی گفت: ایران در دهه های شصت، هفتاد، 
هشتاد و نود به ندرت مذاکراتی با آمریکایی ها داشته 

که خیانت، دروغگویی و بی پروایی نتیجه آن بوده و 
باید خسارت وارده در برجام را جبران کند.

رئیس مرکز پژوهش های مجلس با اشاره به 
اینکه دنیا از شــر موجود پلیدی به نام ترامپ رها 
شده است، افزود: هنوز ما با شر سیاست های نظام 
استکباری آمریکا درگیر هستیم و فقط عاملان این 

سیاست ها به شیوه های متفاوت رفتار می کنند.
زاکانی ادامه داد: سیاست آمریکایی ها با اعمال 
فشــار بر ایران نشان داد که شکست خورده است 
و دچار یک اشــتباه محاسباتی نسبت به قابلیت 
جمهوری اسلامی ایران شدند و امروز نیز همچنان 
از موضــع بالا صحبت می کننــد، گرچه هرکس 

صحنه جهانــی را نگاه می کند ضعف و افول آنها 
کاملًا مشخص است.

وی بــا بیان اینکه مذاکره یا هر موضوعی که 
بنای طرح آن وجود داشته باشد نیاز به مقدمه ای 
دارد گفت: آمریکایی ها باید همه تعهدات خود را 
به شکل ملموس انجام دهند و خسارت های ما را 

پرداخت کنند.
زاکانی تصریــح کرد: آمریــکا زمانی حق 
برگشــت به برجــام را دارد که در قالب پنج به 
اضافه یک برگردد و صحبت کند وگرنه مذاکره 
دوطرفــه در شــرایط فعلی، فــرار رو به جلو و 

نادرست است.

رئیس مرکز پژوهش های مجلس:

آمریکایی ها باید همه تعهدات خود را
به شکل ملموس انجام دهند

رابرت مالی که دولت بایدن تصمیم 
گرفته او را به عنوان نماینده ویژه دولت 
آمریکا در امور ایــران منصوب کند 
یکی از چهره هــای دخیل در مذاکره 

برجام است.
رسانه ها در آمریکا روز گذشته گزارش 
دادنــد دولت جو بایدن قصد دارد به زودی 
»راب مالی«، از دســتیاران سابق »باراک 
اوباما« را به مقام نماینده ویژه دولت آمریکا 

در امور ایران منصوب کند.
به گزارش تســنیم، »مالــی« یکی از 
مذاکره کننــدگان ارشــد دولــت اوباما در 
گفت وگوهایی بود که سال ۲۰15 به حصول 
»برنامــه جامع اقدام مشــترک« )برجام( 

منجر شد.
پدر این سیاســتمدار 5۸ ســاله یک 
روزنامه نــگار یهــودی بــود کــه در مصر 
بــزرگ شــد و در ســال های اوج جنبش 
»جمال عبدالناصر« بــرای روزنامه دولتی 
»الجمهوریه« کار می کرد. پدر مالی ســال 
1969، زمانی که رابرت 6 سال سن داشت 
زندگی اش را به فرانســه منتقل کرد و در 
 »Africasia« آنجــا روزنامه چپ گــرای

)آفریقا- آسیا( را پایه گذاری کرد. 
مالی، دکترایش را در رشــته فلســفه 
سیاســی از دانشگاه آکسفورد گرفت. او در 
ضمن درس خوانده رشته حقوق در دانشگاه  
هاروارد اســت و یکی از هم کلاسی هایش 
در این دانشــگاه رئیس آینــده او، »باراک 

اوباما«، بود.
او در دولــت »بیل کلینتون« از ســال 
1994 تا 1996 مدیر میز دموکراسی، حقوق 
بشر و مسائل بشردوستانه در شورای امنیت 

ملی آمریکا بود. مالی در این سمت وظیفه 
هماهنگ سازی سیاست ها درخصوص مسائل 
پناهندگان و تعیین سیاست های آمریکا در 

قبال کوبا را به  عهده داشت.
اکتبر 199۸ او در دولت بیل کلینتون 
به عنوان دستیار ویژه رئیس جمهور در امور 
اعراب- اســرائیل منصوب شــد و تا پایان 
این دولت در سال ۲۰۰1 در همین سمت 

باقی ماند.
بعد از پایــان دولت کلینتــون، مالی 
مشــاور »مرکز صلح و توســعه اقتصادی 
در خاورمیانه« شــد کــه دفتر مرکزی اش 
در واشنگتن دی ســی قرار داشت. اندکی 
بعدتر رابرت مالی مدیر برنامه خاورمیانه و 
آفریقای شمالی در مرکز غیرانتفاعی »گروه 

بین المللی بحران« شد. 
سال ۲۰۰۸ که باراک اوباما وارد کارزار 
انتخاباتی شد رابرت مالی مشاور غیررسمی 
 ستاد انتخاباتی او بود، هر چند که به صورت 
رسمی  نقشی در این ستاد ایفا نمی کرد. با 
این حال، همــکاری مالی با دولت اوباما از 
فوریه ۲۰14 شروع شد و او مشاور مسائل 

خلیج  فارس در شورای امنیت ملی شد.
رابــرت مالی ســپس از آوریل ۲۰15 
دستیار ویژه باراک اوباما در مسائل مربوط 
به خاورمیانه، شمال آفریقا و منطقه خلیج 
 فارس شــد. او تا چند مــاه بعد که توافق 
هسته ای میان ایران و گروه 1+5 حاصل شد 
در این سمت حضور داشت. وی در مطلبی 
در آتلانتیک درباره توافق هسته ای برجام 
نوشت: »انتخاب واقعی در سال ۲۰15 میان 
رســیدن به توافقی بود که برنامه هسته ای 
ایــران را برای ســال های طولانی محدود 

می کرد و بازرسی های سرزده ابدی در این 
کشور را تضمین می کرد و یا نداشتن توافق، 
که به معنی آن بود که محدودیتی بر برنامه 
ایران انجام نشود و راستی آزمایی  های بسیار 

کمتری وجود داشته باشند.«
رابرت مالی نوامبر ۲۰15 از سوی باراک 
اوباما به عنوان مشاور ویژه رئیس جمهور در 
امور مربوط به ائتــلاف بین المللی مبارزه 
با داعش منصوب شــد. بعد از اتمام دولت 
اوباما او به گروه بین المللی بحران برگشت 
و تا به امروز ریاست این سازمان را برعهده 

داشته است.
دیدگاه کلی رابرت مالی که این روزها او 
را در سیبل انتقادات گروه های جنگ طلب 
قرار داده این اســت کــه باید با طرف های 

متخاصم با آمریکا گفت وگو کرد.
به عنوان مثال، او معتقد است مذاکره با 
فلسطینی ها در حال حاضر مستلزم گفت وگو 
با حماس اســت زیرا سازمان آزادی بخش 
فلســطین دیگر تنها نماینده مشروع مردم 

فلسطین به شمار نمی رود.
مالی درباره ایران و ســوریه هم دیدگاه 
مشابهی دارد و خواستار گفت وگو با این دو 
کشور شده است. او بر همین اساس از دولت 
سابق آمریکا به دلیل دامن زدن به تنش ها با 
تهران، بدون داشتن راهبرد مشخص انتقاد 

کرده است.
خبر تصمیم دولت بایدن برای انتصاب 
مالی به عنوان نماینده ویژه دولت آمریکا در 
امور ایران با انتقادهای گسترده ای از سوی 
گروه هــای افراطی در آمریکا از جمله لابی 
صهیونیســتی »بنیاد دفاع از دموکراسی« 
مواجه شــده. این گروه ها رابــرت مالی را 

به همســویی بیش از اندازه با ایران متهم 
می کنند.

با وجــود این، طرفــداران رابرت مالی 
معتقدنــد که او بهترین فــرد برای اعمال 
»فشار هوشــمندانه« بر ایران است که جو 
بایدن گفته قصد دارد آن را به جای سیاست 

»فشار حداکثری« به کار بگیرد.
رابرت مالی همانند »آنتونی بلینکن« 
که دیدگاه های افراطی درخصوص ضرورت 
اعمال فشــار بــر طرف هــای متخاصم با 
آمریکا دارد، معتقد است که چنین فشاری 
را باید بــا همکاری شــریکان و متحدان 
به خصوص اروپایی  ها به کار گرفت، ضمن 
آنکه چنین فشاری نباید به صورت بی هدف 
و غیرمنسجم به کار گرفته شود بلکه باید 
در خدمــت یک هدف گســترده و از قبل 

اعلام  شده باشد. 
این مســئله را یک مقام وزارت خارجه 
آمریــکا در واکنش بــه انتقادها از انتصاب 
رابرت مالی بیان کرده اســت. این مقام در 
گفت وگو با خبرگزاری آسوشیتدپرس گفت 
مالی، »کارنامه موفقی در زمینه مذاکره برای 
اعمال محدودیت علیه برنامه هسته ای ایران 
دارد و بلینکــن اطمینان دارد که او یک بار 

دیگر می تواند این کار را انجام دهد.«
در واقــع انتخاب رابــرت مالی به این 
دلیــل صورت گرفته که او یک  بار موفق به 
مذاکره درخصوص توافقی شده که به صورت 
یک طرفه به نفع آمریکا بوده و هیچ منفعتی 
به ایران نرســانده است. تیم بایدن امیدوار 
است رابرت مالی از طریق مذاکره بتواند یک  
بــار دیگر این تجربه را این بار در حوزه های 

موشکی و منطقه ای تکرار کند.

فرد مناسب راهبرد »فشار هوشمندانه« بایدن

نماینده ویژه آمریکا در امور ایران كیست؟


